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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XXXI Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 13. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 Przed przystąpieniem do kolejnej części porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski poinformował radnych o wynikach Rankingu Gmin 

Województwa Pomorskiego, w którym Gmina Miejska Skórcz znalazła się na 2. miejscu w 

powiecie starogardzkim i na 25. miejscu w województwie pomorskim. Przewodniczący 

Krzysztof Czapiewski rozdał radnym wyniki tego rankingu, by mogli się z nimi zapoznać 

(załącznik nr 2 do protokołu).  

W tym czasie na salę obrad przybył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał 

Kosecki i od tej pory na sali obecnych było 14. Radnych.  

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 14, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXX/2021 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

28 października 2021 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski autopoprawką zdjął z porządku 

obrad punkt 15. drugiej części obrad.  

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  
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Porządek obrad po autopoprawce Przewodniczącego Rady Miejskiej stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 5 do protokołu)    

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie i Burmistrz omówił je na 

wspólnym posiedzeniu komisji 23 listopada 2021 r., więc odstąpiono od jego odczytania. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  

 

AD. 2. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2021 ROK.  

(załącznik nr 6 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/201/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 3 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2021 - 2032. (załącznik nr 7 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 
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 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/202/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 4 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

POMOCY FINANSOWEJ POWIATOWI STAROGARDZKIEMU 

  (załącznik nr 8 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej wiceprzewodniczący Henryk Czarnecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/203/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 5 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU POTRZEB W ZAKRESIE 

WYKONYWANIA PRAC SPOŁECZNIE UŻYTECZNYCH W SKÓRCZU  

W 2022 ROKU. (załącznik nr 9 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej wiceprzewodniczący Henryk Czarnecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  
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W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/204/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 6 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

PRZYJĘCIA GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI  

I ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH NA 2022 ROK. 

(załącznik nr 10 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski poinformował radnych, że w 

piątym akapicie wstępu rozpatrywanej uchwały nastąpiła omyłka pisarska. Zamiast 2021 

winno być 2022. Omyłka została poprawiona. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/205/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 7 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA 

GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA NARKOMANII NA 2022 ROK. 

(załącznik nr 11 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  
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Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/206/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 8 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA 

ZGODY NA ZAWARCIE UMOWY Z ZARZĄDEM POWIATU 

STAROGARDZKIEGO W SPRAWIE NA PRZYSTĄPIENIE DO „POWIATOWEGO 

PROGRAMU PROFILAKTYKI ZAKAŻEŃ WIRUSEM BRODAWCZAKA 

LUDZKIEGO (HPV) NA LATA 2018 – 2022” W 2022 ROKU.  

(załącznik nr 12 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/207/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 9 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA 

GMINNEGO PROGRAMU WSPIERANIA RODZINY W GMINIE MIEJSKIEJ 

SKÓRCZ NA LATA 2022 - 2024. (załącznik nr 13 do protokołu) 
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Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/208/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 10 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

UPOWAŻNIENIA KIEROWNIKA MIEJSKIEGO OŚRODKA POMOCY 

SPOŁECZNEJ DO ZAŁATWIANIA INDYWIDUALNYCH SPRAW Z ZAKRESU 

ADMINISTRACJI PUBLICZNEJ DOTYCZĄCYCH ZRYCZAŁTOWANEGO 

DODATKU ENERGETYCZNEGO, O KTÓRYM MOWA W USTAWIE  

Z DNIA 10 KWIETNIA 1997 R. – PRAWO ENERGETYCZNE.  

(załącznik nr 14 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/209/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 
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AD. 11 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

OKREŚLENIA WZORU WNIOSKU O PRZYZNANIE DODATKU 

MIESZKANIOWEGO I OKREŚLENIA WZORU DEKLARACJI O DOCHODACH 

GOSPODARSTWA DOMOWEGO ZA OKRES 3 MIESIĘCY KALENDARZOWYCH 

POPRZEDZAJĄCYCH DZIEŃ ZŁOŻENIA WNIOSKU O DODATEK 

MIESZKANIOWY. (załącznik nr 15 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/210/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 12 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

WZORU WNIOSKU O WYPŁATĘ DODATKU ENERGETYCZNEGO. 

(załącznik nr 16 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/211/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 
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AD. 13 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

USTALENIA PRZEBIEGU DROGI GMINNEJ – ULICY MYŚLIWSKIEJ  

W SKÓRCZU. (załącznik nr 17 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej wiceprzewodniczący Henryk Czarnecki.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/212/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 14 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

USTALENIA WYNAGRODZENIA BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ. 

(załącznik nr 18 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej wiceprzewodniczący Henryk Czarnecki.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXI/213/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 30 listopada 2021 r. 

została podjęta. 
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Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas  

XXXI sesji Rady Miejskiej w dniu 30 listopada 2021 r. stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XXXI sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 20 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XXXI sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 21 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XXXI sesji 

Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 22 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 

 Radny Adam Gawrzyał mówił o artykule z „Wieści Kociewia” 21.11. – 1.12.2021 pt. 

„Tłuste koty naszego Starogardu” mówiącym o gigantycznych zarobkach prezesów spółek 

komunalnych Starogardu Gdańskiego. Są to spółki Starkom i Stary Las. Radny mówił o tym, 

że w Starogardzie Gd. już została zatwierdzona podwyżka opłat na wywóz odpadów 

komunalnych sięgająca 130%. Radny Gawrzyał powiedział, że my jesteśmy udziałowcem w 

spółce Stary Las, ale nie mamy nic do powiedzenia, a każdy obywatel płaci za wywóz śmieci.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski zwrócił uwagę radnemu Gawrzyałowi, że w 

przytoczonym artykule są informacje o stawkach za śmieci w Starogardzie i wypowiadają się 

tam radni Miasta Starogard. Miasto Starogard nie należy już do Związku Gmin Wierzyca, 

więc to chyba nie dotyczy nas. 

 Burmistrz Janusz Kosecki przyznał rację panu Przewodniczącemu. Spółka Starkom 

jest spółką Gminy Miejskiej Starogard Gdański. To, o czym mówił radny Gawrzyał, to jest 

propozycja stawek opłat w mieście Starogard i tam ma być opłata liczona od powierzchni. To 

nie są nasze spółki. Mało tego, spółka Starkom, to spółka, która świadczy usługi wywozu 

odpadów komunalnych, nie jest również związana żadną umową ze Związkiem Gmin 

Wierzyca. Jeżeli chodzi o Stary Las, to jak pan radny powiedział, jesteśmy udziałowcem 

Starego Lasu, niestety mniejszościowym i na wysokość wynagrodzenia nie mamy żadnego 

wpływu.  

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że chciałby przypomnieć, jak parę lat wstecz, 

była burzliwa dyskusja nad pozostaniem w Związku Gmin Wierzyca. Na tej sali również 

padały słowa, żeby wystąpić i najlepiej być samemu. Myślę jednak, że podjęliśmy słuszną 
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decyzję pozostając w Związku Gmin Wierzyca i w tej chwili na tym zyskujemy. Takie 

raptowne wyjście nic dobrego by nam przecież nie przyniosło. W tej chwili mamy jakąś 

stabilizację i myślę, że postąpiliśmy słusznie.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że chciałby podziękować radnemu 

Czarneckiemu za te słowa, bo to prawda co powiedział. Wydaje mi się, że ta decyzja o 

pozostaniu w Związku, którą wspólnie podjęliśmy, to decyzja na korzyść dla naszych 

mieszkańców. Podwyżki może będą i pewnie są nieuniknione, bo sami Państwo widzą, co się 

dzieje. Może o 2 złote będzie podwyżka od osoby, ale to są niewielkie podwyżki w stosunku 

do tego, co się dzieje na rynku. Cena dla jednej z gmin powiatu starogardzkiego, która jest 

poza związkiem, to 1200 zł za tonę, my mamy około 1000 zł. Także mam nadzieję, że dalej, 

wspólnymi siłami, uda nam się w tych niełatwych warunkach, bo przecież jest to 10 różnych 

gmin, razem funkcjonować. Gdyby tak dobrze jak w Związku, układała nam się współpraca 

ze Starym Lasem, to bylibyśmy daleko dalej.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XXXI sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.35. Protokół zawiera 11 ponumerowanych stron maszynopisu 

i 22 załączniki. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 01.12.2021 r.  


